

中华人民共和国 最高人民法院公报

最高人民法院办公厅主办

2025年第03期(总第343期)

总编辑:邓修明 副总编辑:林文学 海伟

法律选登

中华人民共和国反洗钱法.....(3)

司法解释

最高人民法院

关于适用《中华人民共和国民法典》婚姻家庭编的解释(二).....(13)

司法文件

最高人民法院 中华全国归国华侨联合会

关于加强新时代侨益司法保护工作的意见.....(17)

最高人民法院 中国证券监督管理委员会

印发《关于切实审理好上市公司破产重整案件工作座谈会纪要》的通知.....(20)

任免事项

最高人民法院

关于张宏伟为中华人民共和国大法官的公告.....(28)

裁判文书选登

海亮教育管理集团有限公司等与浙江荣怀教育集团有限公司等

侵害商标权及不正当竞争纠纷案.....(29)

版权所有

GAZETTE OF THE SUPREME PEOPLE'S COURT OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

(2025)03GOTSPCPRC[T343]

Selected Law

Anti-Money Laundering Law of the People's Republic of China.....(3)

Judicial Interpretation

Supreme People's Court

Interpretation on Applying the Marriage and Family Part of the Civil Code of
the People's Republic of China (II).....(13)

Judicial Documents

Supreme People's Court All-China Federation of Returned Overseas Chinese

Opinions on Strengthening the Judicial Protection of Overseas Chinese Interests in the New Era.....(17)

Supreme People's Court China Securities Regulatory Commission

Notice on the Issue of Minutes of the Symposium on the Effective Adjudication of
Insolvency Reorganization Cases of Listed Companies.....(20)

Appointment and Removal

Supreme People's Court

Announcement on Appointing Zhang Hongwei as Justice of the People's Republic of China.....(28)

Selected Judgement

Case of Dispute over the Trademark Infringement and Unfair Competition:

Hailiang Education Management Group Co., Ltd. and the Others v.
Zhejiang Ronghuai Education Group Co., Ltd. and the Others.....(29)